

AL ORJOUAN BEVERAGE MENU



SIGNATURE SERVES

Green 600

The Classic of Al-Orjouan, inspired by our 600-year old olive tree. A vital mix of green apple, cucumber and spinach infused with our signature olive leaf and served over spinach and olive infused ice.

Radiant Rose

Our signature house-made grenadine, stirred with fresh pomegranate, elegant Taif rose and fresh citrus.

Mountain Harvest

Freshly pressed carrot and orange churned through with fresh distillates of ajwain and Taif mint, sweet saffron infused honey and topped with a mint and spinach granite.

Whey to Go

Freshly pressed cucumber, ginger juice and touch of a sea salt, Taif mint and fennel sugar shaken up with whey and topped with soda.

Spiced Tea Punch

An exotic blend of fragrant spices, black tea and cinnamon infused Saudi acacia honey, served smoked with oud and cinnamon.

Arabic Garden

An invigorating blend of freshly pressed carrot, orange and ginger. With hints of orange blossom and bitter orange oils.

Date Palm

An indulgent blend of our signature cashew nut milk, cold-brew Arabic coffee, banana, Saudi dates and freshly ground cardamom.

FRESH JUICES

Strawberry, mango
Avocado, pineapple, carrot
Orange, grapefruit, kiwi
Green apple, red apple
Mint lemonade

SHAKES & SMOOTHIES

Caramel shake
Vanilla shake
Chocolate shake
Banana shake
Classic smoothie

MINERAL WATER

S.Pellegrino

small
large

Acqua Panna

small
large

Evian

small
large

Perrier

small
large

SODAS

Soda
Pepsi
Diet Pepsi
7 up
Diet 7 up
Mirinda

LOCAL FLAVORS

Saudi champagne glass
Saudi champagne jug

HOT BEVERAGES

Hot chocolate
Arabic coffee - dallah

SHORT COFFEE

Single espresso
Double espresso
Macchiato
Turkish coffee

LONG COFFEE

Cappuccino
Americano
Café latte

SELECTION OF TEA

English breakfast
Earl grey
Darjeeling
Chamomile
Peppermint leaf
Jade sword green

الأرجوان المشروبات القائمة عليها

سيفناتور سيرفيس

الأخضر ٦٠٠

الكلاسيك من آل أوردجوان، مستوحاه من شجرة الزيتون القديمة لدينا والتي تبلغ عمرها ٦٠٠ عام، مزيج حيوي من التفاح الأخضر والخيار والسبانخ مع أوراق الزيتون، وتقدم مع السبانخ والزيتون والتلج.

راديانت روز

شراب الفرانادين مصنوع يدويا، مكون من عصير الرمان الطازج و زهرة الطائف الرائعة والحمضيات الطازجة.

موتنان هرفست

عصير الجزر الطازج و خلاصة البرتقال الطازج المقطر نبات الأجوين ، نعناع الطائف والزعفران المنقوع بالعسل ويقدم مع النعناع والسبانخ الطازج.

وامي تو جو

الخيار الطازج مع عصير الزنجبيل والقليل من ملح البحر، نعناع الطائف و سكر الشمر ويخلط بالرج مع مصل الحليب ويقدم مع الصودا.

سيسيس تي بنش

مزيج من العبق المتبل، والشاي الأسود والقرفة منقوع مع عسل السنط السعودي، ويقدم مع القرفة رائحة العود.

الحديقة العربية

مزيج منعش من الجزر الطازج، والبرتقال والزنجبيل القليل من زهرة البرتقال وزيت البرتقال الحامض

ديت بلم

مزيج من حليب الكاجو، مع مشروب القهوة العربية الباردة، والموز، والتمر السعودي مع الهيل الطازج.

العصائر الطازجة

الفراوله-المانجو
الافوكاتو-الأناناس-الجزر
البرتقال-الحرب فروت-الكويي
التفاح الأخضر-التفاح الأحمر
الليمون بالنعناع

المخفوقات-العصائر

الكراميل المخفوق
الفانليا المخفوقه
الشوكولاته المخفوقه
الموز المخفوق
العصير الكلاسيك

المياه المعدنية

سان بليغرينو

صغير

كبير

أكوابانا

صغير

كبير

إفيان

صغير

كبير

بيريه

صغير

كبير

شراب الشعير الخالي من الكحول

صودا

بيبسي

دايت بيبسي

سفن أب

دايت سفن أب

ميراندا

سعودي شامبين كوب

سعودي شامبين جق

شوكولاته ساخنة

القهوه العربي دله

القهوه

أسبرسو

أسبرسو دبل

ماكياتو

قهوه تركي

القهوه

كابوتشينو

أمريكانو

قهوه لاتييه

تشكيله من الشاي

الشاي الأنجليزي

ايرل جراي

شاي دارجلينج

شاي الياسمين الفضي

الشاي بالنعناع

شاي الجاد سورد الأخضر